
Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 8 juni. 

JUNI 2020, NR. 1     I    V.U.: KRIS JANSSENS, OLMENLAAN 18, 2960 BRECHT

Brecht
www.n-va.be/brechtbrecht@n-va.be N-VA Brecht

Alternatieve activiteiten zijn groot succes (p. 3)Gesprek met burgemeester Sven Deckers (p. 2) 

Steun onze Brechtse ondernemers
De coronacrisis heeft voor ieder van ons 
zware gevolgen. Ook voor onze onder-
nemers is het een zeer moeilijke periode. 
Velen moesten verplicht de deuren sluiten 
of konden maar op halve kracht werken. 
Daarom roepen schepen van Toerisme  
Eline Peeters en schepen van Economie 
Kris Janssens alle inwoners op om de  
lokale economie en de horeca te steunen.

Kris Janssens wil iedereen zoveel mogelijk 
aanmoedigen om lokaal te kopen: “Veel 
mensen kopen van alles en nog wat via 
het internet, maar dat kan evengoed en 
vaak sneller bij de lokale handelaars. 
Brecht heeft een ruim aanbod aan  
handelszaken en ondernemingen. Je bent 
er zeker van de kwaliteit van wat je koopt 
en je steunt er de lokale handelaars mee.”

Brechtse troeven ontdekken
Eline Peeters vult aan: “Dit jaar zullen 
ongetwijfeld minder mensen naar het 
buitenland op vakantie vertrekken. Dit 
is misschien een goede gelegenheid om 
onze gemeente wat beter te leren kennen. 
Brecht heeft immers heel wat te bieden. 

Wij hebben grote natuurgebieden waar 
het prima wandelen en fietsen is. Onze 
dienst toerisme heeft een aantal wande-
lingen uitgestippeld die echt wel de  
moeite waard zijn. Ik kan het iedereen 
alleen maar aanraden.”

Beste inwoner van Brecht, Sint-
Job, Overbroek en Sint-Lenaarts,

2020 zal ons altijd bijblijven. In het begin 
van het jaar leek het coronavirus nog een 
ver-van-ons-bedshow, maar plots was 
het er toch en werden er nooit geziene 
maatregelen genomen. Ons land ging,  
net als vele andere landen, in lockdown.

Twee maanden later begon dan de 
zogenaamde exit. Intussen is er voor 
velen onder ons al iets meer uitzicht op 
een min of meer normale gang van zaken. 
Toch zullen we nog lange tijd de gevolgen 
van deze crisis moeten dragen. Naast 
het menselijk leed zijn er ook gigantische 
economische gevolgen, zeker in bepaalde 
sectoren zoals de horeca. Ook de wijze 
waarop we met elkaar zullen omgaan zal 
anders zijn. Maar als iedereen een beetje 
meewerkt, komen we er wel. 

Namens N-VA Brecht wens ik u een 
mooie zomer.

Kris Janssens
Afdelingsvoorzitter

Mondmasker voor elke inwoner
Mondmaskers zijn erg belangrijk om het besmettingsgevaar te verminderen. 
Daarom besliste het gemeentebestuur om alle inwoners er een te bezorgen. 

Bij een Brechtse ondernemer werd een bestelling van 34.000 mondmaskers geplaatst. 
Die werden vervolgens bedrukt met het logo van onze gemeente. Om alle inwoners 
zo snel mogelijk hun mondmasker te bezorgen, werkte het gemeentepersoneel een 
indrukwekkende logistieke operatie uit. Op enkele dagen tijd vulden vrijwilligers 
meer dan 13.000 enveloppen. In de laatste week van mei kreeg u ze in de bus. 

Hartelijk dank aan het gemeentepersoneel, de gemeenteraadsleden en alle vrijwilligers die hieraan meegeholpen hebben!

Eline Peeters 
Schepen van Toerisme
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Burgemeester Sven Deckers: 

“Plots moesten we antwoorden formuleren op vragen 
waar we nog nooit mee geconfronteerd waren”
De coronacrisis is voor ieder van ons ingrijpend. Ook voor burgemeester Sven Deckers kwam er heel wat bij kijken.  
Onze redactie had een gesprek met hem. 

Wanneer werd het voor jou duidelijk dat er 
iets ernstigs op ons afkwam?
“Dat was enkele dagen voor de lockdown. 
Alle burgemeesters werden uitgenodigd 
door de provinciegouverneur voor een 
overleg. Ik ging ernaartoe met een vrij 
gerust gemoed, maar na de vergadering 
was de stemming helemaal omgeslagen. 
Het was zeer duidelijk dat er iets op ons 
afkwam dat we nog nooit hadden meege-
maakt. De grote vrees op dat moment was 
dat ons gezondheidssysteem overbelast 
zou worden en dat we niet alle mensen de 
zorg zouden kunnen geven die ze nodig 
hadden.”

Wat was het eerste dat je na die  
vergadering hebt gedaan?
“Samen met onze algemeen directeur 
hebben we in onze gemeente een crisis-
cel opgericht. Dat was een kleine groep 
mensen die dagelijks samenkwam. We 
bekeken in de crisiscel de vele vragen die 
binnenkwamen, we overliepen de perma-
nent veranderende maatregelen die van 
hogerhand werden opgelegd, en uiteinde-
lijk namen we daar de beslissingen in het 
belang van onze gemeente. In de crisiscel 
zat ook iemand die in onze gemeente 
verantwoordelijk is voor de veiligheid en 
iemand van onze communicatiedienst. 
In situaties zoals de coronacrisis is het 
immers zeer belangrijk dat de burgers snel 
en goed geïnformeerd worden.”

Hoe verliepen die eerste dagen?
“Hectisch, zeer hectisch. U herinnert 
zich ongetwijfeld nog dat de lockdown er 
in stapjes is gekomen: eerst scholen toe, 
horeca toe, de winkels mochten dan nog 
openen maar enkel in de week, de woens-
dag daarna moesten ze dan toch dicht, 
enzovoort. Er was heel veel onduidelijk-
heid bij de mensen en onze gemeente- 
diensten werden overspoeld met vragen: 

mag dit nog, mag dat nog, hoe moeten we 
dit of dat doen … Omdat er zoveel vragen 
kwamen, beslisten we om een soort help-
desk te installeren waar onze inwoners met 
al hun vragen terechtkonden. Enkele van 
onze personeelsleden hebben zich daar-
voor op een paar dagen tijd omgeschoold 
tot echte medewerkers van een callcenter. 
Trouwens, al onze medewerkers hebben 
het beste van zichzelf gegeven. Chapeau 
daarvoor!”

Ook voor de gemeentelijke werking was 
het waarschijnlijk aanpassen?
“Uiteraard. Een aantal taken moet je als 
gemeente wettelijk blijven uitvoeren, crisis 

of niet. Dus er moest naar oplossingen  
gezocht worden waardoor onze medewer-
kers veilig konden blijven werken. Voor 
veel taken kon dat via thuiswerk, maar 
indien dat niet kon werden er maatregelen  
genomen zoals plexischermen en mond-
maskers. Het was aanpassen, maar  
iedereen heeft duidelijk bewezen dat 
ze met hart en ziel voor onze gemeente 
Brecht werken.”

Zijn er specifieke zaken die de gemeente 
doet voor de inwoners of de ondernemers?
“Ja. Wij hebben in de laatste week van mei 
iedere inwoner van onze gemeente een 
mondmasker bezorgd. Dat was een hele 
klus, maar met de hulp van personeels- 
leden en veel vrijwilligers is ons dat  
gelukt. Verder zijn er maatregelen specifiek 
gericht op onze ondernemers en verenigin-
gen. We zullen, om maar één voorbeeld te 
geven, voor dit jaar niets aanrekenen voor 
de inname van het openbaar terrein,  
bijvoorbeeld voor het plaatsen van een  
terras of voor de mensen die met een 
kraam op onze markten staan. Wij besef-
fen natuurlijk ook wel dat we als gemeente 
niet alles kunnen doen en niet alle noden 
kunnen lenigen, maar er zijn ook maat- 
regelen vanuit de Vlaamse en federale 
overheid om ondernemers te ondersteunen.”

Tot slot: wat wens je voor de komende 
maanden?
“Ik hoop oprecht dat het ergste achter de 
rug is en dat er geen heropflakkering van 
de epidemie komt. Daarom wil ik aan al 
onze inwoners vragen om de elementaire 
voorzorgsmaatregelen te blijven respec-
teren: afstand houden, handen wassen, 
mondmasker dragen op drukkere  
plaatsen … Het zijn kleine dingen die  
weinig moeite vragen, maar heel veel  
kunnen bijdragen aan het vermijden van 
een tweede golf.”
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Preventieve bestrijding processierups
Al enkele jaren zijn er in het voorjaar en de zomer problemen met de eikenprocessierups. Om te voorkomen dat er ook dit jaar 
overlast is, startte de gemeente Brecht in mei met de preventieve bestrijding van de eikenprocessierups op het openbaar domein. 
Door een vroegtijdige bestrijding hoopt de gemeente de overlast dit jaar te voorkomen of tot een minimum te beperken.

De preventieve bestrijding wordt uitbesteed aan een gespecialiseerde firma. De eitjes en de jonge rupsen bevinden zich hoog in de 
bomen. Het bestrijdingsmiddel wordt daarom met een speciale boomnevelspuit in de kroon van de eiken gespoten. Dat gebeurde 
de voorbije weken. Uiteraard worden de eiken ook de rest van de zomer gecontroleerd. Wanneer er dan nog eikenprocessierupsen 
worden gevonden, worden de nesten en de rupsen op een veilige manier weggezogen of weggebrand.

Natuurlijke vijanden aantrekken
Tegen het voorjaar van 2021 werkt de gemeente ook een project uit om op 
een natuurlijke manier de strijd met de eikenprocessierups aan te gaan. 
Momenteel wordt het bermbeheer al aangepast om zoveel mogelijk na-
tuurlijke vijanden van de processierups, zoals de sluipwesp, aan te trekken. 
Daarbovenop wil de gemeente tegen het voorjaar van 2021 op strategische 
plaatsen nestkastjes ophangen om vogels, vooral koolmeesjes, aan te trek-
ken. Die vogels voeren hun jongen met de rupsen: in twee weken tijd kan 
een mezenjong tot 800 rupsen opeten.

Op de gemeenteraad van februari van dit jaar werd het project goedgekeurd. 
Schepen van Leefmilieu Kris Janssens: “De bedoeling is dat er nestkastjes 
worden gemaakt in samenwerking met scholen of verenigingen. Door nest-
kastjes op te hangen hopen we zoveel mogelijk koolmeesjes aan te trekken. 
Er zijn al gelijkaardige initiatieven geweest in ons land en in Nederland, 
weliswaar met wisselend succes. Maar het is zeker het proberen waard.” De koolmees is de natuurlijke vijand van de processierups.

Charlotte Beyers, schepen van Sport

Alternatieve activiteiten zijn groot succes
De coronacrisis schudde alles in de gemeente door elkaar. Omdat alle grotere evenementen zoals de Stratenloop  
en Feeeest in het park – normaal voorzien voor eind juni – verboden werden, zocht de gemeente naar alternatieven.

Schepen van Sport Charlotte Beyers: “Onze mensen van de 
dienst vrije tijd zochten naar een goed alternatief ter vervan-
ging van deze evenementen. Zo ontstond het idee van ‘Brecht 
picknickt’. Onze inwoners konden een picknickmand bestellen, 
die het laatste weekend van juni thuis wordt afgeleverd door 
vrijwilligers. De picknickmanden worden samengesteld met 
uitsluitend producten van Brechtse handelszaken. Het initiatief 
kent een groot succes, wat ons veel plezier doet.”

Wandel-, loop- en fietsroutes
“Verder zijn we ook bezig met het bundelen van leuke wandel-, 
loop- en fietsroutes in en rond Brecht, zodat de Brechtenaar 
gemakkelijk toegang heeft tot andere routes. Die staan onder-
tussen op de website van Brecht. Uiteraard wordt er achter de 
schermen ook doorgewerkt aan grote 
projecten zoals de verdere ontwikkeling 
van domein De Merel”, aldus Charlotte 
Beyers.

 Omdat heel wat evenementen niet konden doorgaan, organiseerde de 
gemeente ‘Brecht picknickt’. Op enkele dagen tijd waren alle manden  
– met uitsluitend producten van lokale ondernemers – verkocht.

Merkt u zelf een nest op? Laat het weten
Op het openbaar domein: groendienst, 03 660 17 20, groendienst@brecht.be
Langs een gewestweg: wegen Antwerpen - district Brecht, 03 330 12 60, wegen.antwerpen.districtbrecht@mow.vlaanderen.be
Langs het jaagpad: De Vlaamse Waterweg, 011 24 40 83
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De N-VA nam het voortouw met 
een oproep om duurzaam en 
verantwoord aan de slag te 

gaan, om bedrijven en winkels 
maximaal te heropenen. We 

bieden ook perspectief om tijd 
door te brengen met vrienden of 
een familie-uitstap te doen. Om 

weer op café of restaurant te 
gaan. Altijd met respect voor de 
hygiëne- en veiligheidsregels.”

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

De Vlaamse Regering heeft geen 
volmachten nodig om een robuust 
beleid te voeren. Denk maar aan de 
economische steunmaatregelen 
zoals de hinderpremie. Tegelijkertijd 
werkte minister van Onderwijs Ben 
Weyts een akkoord uit met het 
onderwijsveld. In tegenstelling tot 
Franstalig België laat Vlaanderen 
geen half schooljaar verloren gaan.”

Jan Jambon
Minister-president

1,5m

Het coronavirus heeft op een brutale wijze de Vlaamse 
maatschappij tot stilstand gebracht. Na de lockdown is het 

tijd voor een veilige en duurzame heropstart. 
Zowel economisch als sociaal.

De ontwikkeling van een vaccin, digitale oplossingen, 
de veilige heropstart van winkels, bedrijven, ons sociaal 
leven, het onderwijs. Ieder die een steentje bijdraagt, 

staat symbool voor de Vlaamse veerkracht die 
we vandaag nodig hebben. Het is die veerkracht die

 we verder moeten stimuleren.

Vlaamse veerkracht


